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J.nr. 2024 - 1148  

Den 7. marts 2025 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 451 (Alm. del), som Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg 

har stillet til ministeren for grøn trepart den 7. februar 2025. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter 

Kofod (DF). 

Spørgsmål nr. 451 (Alm. del) fra Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg 

”Vil ministeren oplyse, om det er sandsynligt, at jo flere ulve der kommer til Jylland, desto flere ulve vil 

man se færdes i byerne eller i meget tæt nærhed dertil” 

Svar 

Der er til brug for besvarelsen indhentet bidrag fra Styrelsen for Grøn Arealomlægning og Vandmiljø 

(SGAV), der oplyser følgende: 

 

Et konsortium bestående af Naturhistorisk Museum Aarhus og DCE (herefter ulveovervågningen) vare-

tager overvågningen af ulv i Danmark for SGAV. Ulveovervågningen har oplyst SGAV, at der trods den 

stigende ulvepopulation i Danmark, ikke har været en tilsvarende stigning af observationer af ulv i byer.  
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